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     Druhý mesiac v roku 2024 začal vo štvrtok a mne sa naskytli možnosti 
stretnúť sa s riaditeľmi našich škôl ako aj zavinšovať nášmu p. farárovi. 
V piatok som bol na motorkárskom plese, ktorý organizoval už 15. krát 
ŠK CROSSTEAM. 

     V prípravnej fáze bol tiež fašiangový víkend, okolo ktorého je 
potrebné zabezpečiť hlavne harmonogram, ktorý sme riešili s kultúrnou 
komisiou a predsedami TJ, motorkárov, folklóru a kynológmi. Som rád, 
že sa vedia dohodnúť a zorganizovať príjemný a veselý víkend pre nás 
všetkých. Zvolal som stretnutie za účelom doriešenia odstránenia vád 
v Dome kultúry. Rokovanie bolo krátke a dohoda akceptovateľná pre obe
strany. V piatok 9.2. som sa stretol s projektantmi, aby sme si prešli 
všetky pozemky a budovy, ktoré chceme upravovať a krášliť. Verím, že 
tieto sedenia nie sú zbytočné.  

     Po víkende som jednoznačne konštatoval, že všetci organizátori 
spravili maximum pre pripomenutie si tradícií v našej obci, ku ktorým 
fašiangy určite patria. Som za to rád, a pevne verím, že sa nájdu pokra-
čovatelia a na tento zvyk sa v našej obci nezabudne.

     Stretol som sa s projektantmi Vodárenskej spoločnosti v Banskej 
Bystrici. Okolo aglomerácie je stále čo riešiť. Prihlásil som do evidencie 
vozidiel protipovodňový vozík darovaný ministerstvom vnútra našej obci. 
Niekoľko sedení si vyžiadalo aj zabezpečenie zamestnanca na stavebnú 
agendu. Navštívil som niekoľko úradov za účelom doplnenia podkladov 
na výstavbu bytovky. Dosť pracovného času mi zaberajú maily a rôzne 
požiadavky zasielané elektronicky -  vidí sa mi, že stále viac a viac, čo 
samozrejme prináša „nová doba“. Množstvo tabuliek, výkazov  a iných 
oznamovacích povinností pre úrady sú každodennou rutinou. 

Veľkú pozornosť si vyžaduje aj príprava blížiacich sa prezidentských 
volieb. Sústreďujem sa na  všetky podklady a zmeny, ktoré prichádzajú 
postupne, veď aj počet kandidátov sa nám mení. V Bojniciach sa 
22.2.2024 uskutočnilo školenie v rámci CO. Dôležité informácie 
prednášali zamestnanci okresného úradu, ktorí pracujú na odbore 
krízového riadenia a CO. Koncom predposledného februárového týždňa 
sa opäť vrátil dážď, ktorý nám škrtá plán prác v obci a sme nútení ho 
neustále meniť a aktualizovať. Po opilovaní drevín na obecných pozem-
koch máme v pláne budovať priečne žľaby v uliciach na zachytávanie 
dažďovej vody a zvýšenú pozornosť si vyžadujú premostenia potokov, 
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ktoré si pýtajú rekonštrukciu. Na porade s poslancami sme prediskutovali
veľa tém, ale samozrejme, že priority si vždy treba určiť a venovať sa 
dôležitému. Po informáciách čo sa v obcí robí a čo pripravuje som dostal 
niekoľko otázok, na ktoré nebol žiadny problém odpovedať, lebo sa týkali
aktuálnych tém. 

     Posledné pracovné dni v mesiaci som na pôde obecného úradu prijal 
dve veľmi milé návštevy – predškolákov z MŠ a žiakov druhého ročníka 
ZŠ. 

     Teplo pripomína jar, tak Vám želám pekný mesiac marec.

                                                                                     R.Š.

                                                                                                                    


